
Jako klinický psycholog a psychoterapeut jsem dlouhá léta pracoval v psychoterapeutickém stacionáři 
Fokusu Praha, kde jsme v dobách neexistence CDZ vytvářeli multidisciplinární tým s přesahem do 
terénní práce. Z pozice vedoucího tohoto týmu mám dlouholeté zkušenosti z jednání se zdravotními 
pojišťovnami o úhradách péče. Přímo jsem se ve spolupráci s ÚVN Praha podílel na vzniku jednoho 
z pilotních CDZ na Praze 6. Ve Fokusu Praha se snažíme propojovat jednotlivé odborníky 
v multidisciplinárních týmech na základě společně sdílených hodnot, což je téma, které bych chtěl 
přinést i do výboru ACDZ. 


